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Protokół nr 13/19 
Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w  dniu 18 listopada 2019 r. 

 

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 15:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników i zastępców wydziałów oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca 
komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 18 listopada 2019 o godz. 
15:00, a zakończono o godz. 16:42 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili 
rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji (obecność członków komisji wg listy 
obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). Poinformowała, że obrady komisji są 
prawomocne. Posiedzenie odbyło się w sali obrad Urzędu Miasta pokój 229.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla; 
2. Krzysztof Mirecki – radca prawny; 
3. Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
 Socjalnych i Zdrowia;  
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 12 z dnia 14 października 2019 r.  
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
 Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych  
 na rok 2020. 
5. Sprawozdanie za 2018 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  
 na lata 2018-2022. 
6. Wniosek o wskazanie  lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących  na 
 liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek nr 
 PMS.7143.1.5.2015). 
7. Wniosek o wskazanie  lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących  na 
 liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek nr 
 PMS.7142.1.31.2019). 
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 
proponowanego porządku obrad, wpłynęła: Informacja o zawartych umowach najmu 
lokali na czas nieoznaczony, umowach przedwstępnych i umowach najmu lokali 
socjalnych oraz o dokonanych zmianach w pierwszym półroczu 2019 r. (zgodnie z 
zapisami § 20 i § 21 Uchwały Nr XXXIII/281/16 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 
sierpnia 2016 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle). 
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Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zaproponowała wprowadzenie   
informacji, do porządku obrad przez głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
rozszerzenie porządku obrad o informację o zawartych umowach najmu lokali na czas 
nieoznaczony, umowach przedwstępnych i umowach najmu lokali socjalnych oraz o 
dokonanych zmianach w pierwszym półroczu 2019 r. (zgodnie z zapisami § 20 i § 21 
Uchwały Nr XXXIII/281/16 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 sierpnia 2016 roku w 
sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
 
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu nr 12 z dnia 14 października 2019 r.  
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
 Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych  
 na rok 2020. 
5. Sprawozdanie za 2018 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  
 na lata 2018-2022. 
6. Wniosek o wskazanie  lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących  na 
 liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek nr 
 PMS.7143.1.5.2015). 
7. Wniosek o wskazanie  lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących  na 
 liście  wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek nr 
 PMS.7142.1.31.2019). 
8. Informacja o zawartych umowach najmu lokali na czas nieoznaczony, umowach 
przedwstępnych  i umowach najmu lokali socjalnych oraz o dokonanych zmianach w 
pierwszym półroczu 2019 r.  (zgodnie z zapisami § 20 i § 21 Uchwały Nr 
XXXIII/281/16 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31  sierpnia 2016 roku w sprawie 
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego  zasobu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle). 
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu nr 12 z dnia 14 października 2019 r.  
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu został 
przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad. Nikt nie zgłaszał 
uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag 
zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 12/19 przez głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 12 z dnia 14 października 2019 r. 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
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Odulińska, Marek Piasecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
Komisja jednogłośnie (6 głosów ,,za”)  przyjęła protokół nr 12/19.  

 
Ad 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2020 (projekt uchwały 
stanowi załącznik do protokołu).  
 

Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla; poinformował, że 
radnym został przedstawiony obszerny dokument, poprosił o pytania. Program ma 
realizować cele związane z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych i 
narkotykowych. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję.  
 
Radna Grażyna Filipowicz zapytała czy Gminna Komisja Rozwiązywania problemów 
Alkoholowych przygotowała wykaz ile osób w 2018 i 2019 r. było nadużywających 
alkoholu, ile osób wyszło z alkoholizmu oraz ile osób leczy się.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla odpowiedział, że takie dane 
są nie możliwe do uzyskania, gdyż GKRPA nie prowadzi statystyk, lecz bardziej ocenie 
sytuację związane z nieprzestrzeganiem prawa. Wielu problemów nie rozwiąże się na 
poziomie gminy, tylko ustawodawca, a on może podjąć działania w celu rozwiązania tych 
problemów. Zwiększa się wartość sprzedanego alkoholu. Problem spożywania się alkoholu w 
Polsce się zwiększa. Z posiadanych informacji wynika, że są zwiększające się tendencje 
spożywania alkoholu. Tym programem i podjętymi działaniami gmina wpływa na problem z 
alkoholem ale nie są w stanie wyeliminować tego zjawiska.   
 
 Radny Marek Piasecki zapytał czy gmina prowadzi statystykę dot. tego programu oraz czy 
gmina może się pochwalić efektami ze stosowania ww. programu , jeżeli tak to jakimi? 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla odpowiedział, że GKRPA 
oraz gmina dokonuje oceny sytuacji związanej z nieprzestrzeganiem prawa, lecz nie są w 
stanie zobrazować zjawiska oraz czy zwiększyła się świadomość dot. problemu z alkoholem 
przez mieszkańców. Raz na cztery lata jest prowadzone badanie Espat, jest to badanie 
ankietowe, prowadzone wśród młodzieży dot. spożywania alkoholu. Lecz czy działania 
gminy wpływają  na zmniejszenie się sprzedaży alkoholu, tego nie można określić . Ponieważ 
sprzedaż alkoholu wzrasta, również alkohol jest szeroko dostępny. W Szwecji i innych 
krajach wprowadzono zakaz ustawowy, więc dopóki nie zostaną wprowadzone rozwiązania 
przez państwo, to gminy nie wiele zrobią i nie wprowadzą skutecznych mechanizmów.   
 
Zastępca kierownik PMS Maja Dobber-Mrożek poinformowała, że gmina prowadzi 
działalność profilaktyczną, zauważają że jest taka potrzeba, w szkołach są prowadzone 
programy w ramach własnych zadań, proponują szkolenia dla nauczycieli. Również trudno 
jest odpowiedzieć, jak wyglądała by sytuacja, gdyby takie programy profilaktyczne nie były 
wprowadzone. Dzięki szkoleniom nauczyciele zapoznają się nowe techniki badań oraz 
skuteczność programów. Trudno to określić w liczbach.  
 
Radna Hanna Białasa dodała, że leczenie dot. alkoholizmu polega na dobrowolności, dlatego 
wyniki mogą zostać pozyskane jedynie od osób, które zgodziły się na leczenie oraz 
dobrowolnie podały dane lecz jest masa osób leczących, nie wyrażają takiej zgody.  Sporo 
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dzieci uzależnionych rodziców jest objętych opieką, jest im przez gminą zapewniona szeroka 
pomoc a nawet półkolonie. Dodała, że umowy-zlecenia dla nauczycieli zatrudnionych w   
świetlicach zostaną obłożone kosztami opłat ZUS i będzie to znacząca kwota, którą trzeba 
zapewnić w budżecie gminy.  
 
Radna Małgorzata Lipczyńska zapytał jak jest liczona wysokość koncesji oraz czy ilość 
wydanych koncesji jest dobre.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla odpowiedział, że największa 
kwota z tytułu opłat za koncesje ze sprzedaży napojów alkoholowych  pochodzi ze sklepów 
wielopowierzchniowych. Gmina wydaje koncesje roczne i jednorazowe, kwota jest liczona od 
ilości sprzedanego alkoholu. 

Radna Grażyna Filipowicz zapytała iż z dokumentu przesłanego przez prezesa Sądu 
Rejonowego w Kędzierzyn-Koźle   wynika, że w 2017 r. liczba nieletnich skierowanych do 
ośrodka kuratorskiego wynosiła 27 osób, w roku 2018 było  21 osób , a w I półroczu 2019 r.  
aż 26 osób. O  czym to świadczy? Czym to jest spowodowane? " 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla oraz zastępca kierownik 
PMS Maja Dobber-Mrożek udzielili krótkiej odpowiedzi (która nie nagrała się z powodu nie 
włączonego mikrofonu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wśród młodzieży prowadzony 
jest raport o nazwie ESPAT, co kilka lat, dający szczegółowy obraz spożywania alkoholu 
przez młodzież.   
 
Zastępca kierownik PMS Maja Dobber-Mrożek poinformowała, w kolejnym roku będzie 
realizowane badanie ESPAT, w tym roku nie został on zrealizowany z wielu względów.  

Radna Grażyna Filipowicz poinformowała, że w analizując materiał w zakresie ,,Niebieska 
Karta” zwróciła uwagę, że w 2018 r. ilość objętych osób była 129, a w pierwszym półroczu 
2019 r. osób objętych jest aż  86, zapytała czy świadczy to, że będzie wzrost? Czy jest 
większa świadomość.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla odpowiedział, że dane nie 
można traktować w tej kategorii. ,,Niebieska karta” dot. przemocy i agresji, nie traktował by 
to w kategorii zwiększenia przemocy, po prostu więcej osób zgłasza przemoc fizyczną lub 
psychiczna lub ktoś zgłasza to za nich. Zakładanie ,,Niebieskiej karty” staje się narzędziem 
przeciwdziałającym przemocy, osoba posiadająca niebieską kartę, musi podać się leczeniu lub 
innej formie pomocy.  
 
Zastępca kierownik PMS Maja Dobber-Mrożek poinformowała, że są prowadzone szkolenia 
w tym zakresie przemocy w rodzinie i wprowadzania ,,Niebieskich kart”, placówki 
oświatowe coraz częściej dokonują zgłoszeń, również lekarze pierwszego kontaktu mają 
możliwość dokonywania zgłoszeń, mają uprawnienia. Lecz najczęściej Policja i MOPS 
dokonują zgłoszeń. Cześć kart zostało założonych w poprzednich latach lecz procedura jest 
długotrwała, trwa kilka lat. Uważa, że świadczy to o zwiększeniu się świadomości społecznej.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że przemoc w rodzinie  
fizyczna lub psychiczna odbywa się najczęściej w ,,czterech ścianach” często dopiero kiedy 
agresja jest już bardzo zaawansowana, rodzina zgłasza problem i wnosi o założenie 
agresorowi ,,Niebieskiej Karty”, często też bywa, że ofiara musi się wyprowadzić, od 
Również od niedawna coraz więcej mówi się o problemie przemocy w rodzinie, nie jest to już 
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temat tabu. Popiera prowadzone badanie Espat, oraz badanie społeczne ,,tajny klient”.  
Kolejno poddała pod głosowanie:  
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
 Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. 
projekt uchwały . 
 
Ad 5.  
Sprawozdanie za 2018 rok z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  
na lata 2018-2022 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
 
Zastępca kierownik PMS Maja Dobber- Mrożek poinformowała, że wiele danych zostało 
pozyskanych z Wydziału Oświaty, część zadań ujętych w programie, jest realizowanych w 
ramach gminnego programu, programów profilaktycznych, zadania są prowadzone w ramach 
prowadzenia świetlic.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że ochrona 
zdrowia psychicznego dzieci i młodzieży jest bardzo ważna, gdyż stykają się z wieloma 
zagrożeniami, w świecie rzeczywistym i cyberprzestrzeni, które w przeszłości nie 
występowały.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że prowadzenie zadań dot. 
ochrony zdrowia psychicznego dla dzieci i młodzieży jest bardzo ważne.  
 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła sprawozdanie za 2018 rok  
 z Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2018-2022. 
 
Ad 6. 
Wniosek o wskazanie  lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących  na liście 
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek nr 
PMS.7143.1.5.2015) (wniosek stanowi załącznik do protokołu).  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że jak 
poprzedni wniosek, osoby były zgłoszone na liście do wynajęcia mieszkania socjalnego, 
rodzina został wytypowana przez stowarzyszenie Romów, pieniądze na remont mieszkania w 
kwocie 30 tys. zł, pochodzą ze środków rządowych.  
 
W dyskusji w tym temacie wzięła udział radna Halina Mińczuk i radna Małgorzata 
Lipczyńska, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska informując, że wyremontowane 
mieszkanie można było przyznać innej rodzinie, nie posiadającej zadłużenia.  
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Radny Marek Piasecki zapytał czy kwota 30 tys. zł wystarczyła i pokryła w 100% koszt 
remontu mieszkania. Czy zobowiązanie przekazane przez stowarzyszenie Romów, że rodzina 
będzie regulować terminowo należności czynsz i opłaty, czy ma moc prawną.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że  
z otrzymanych informacji od dyrektora MZBK, kwota wystarczyła na remont mieszkania. 
Wyjaśnił, że zobowiązanie o terminowej opłacie czynszu, nie ma mocy prawnej. Gmina 
otrzymała kwotę 30  tys. zł na remont mieszkania a poprzednie mieszkanie ta rodzina 
zwalnia.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

 Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek nr 
PMS.7143.1.5.2015). 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
PRZECIW (2) 
Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Hanna Białas 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 

 5 głosów ,,za”, 2 głosy ,,przeciw”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. 
wniosek. 

 
Ad 7. 
Wniosek o wskazanie  lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących  na liście 
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek nr 
PMS.7142.1.31.2019) (wniosek stanowi załącznik do protokołu).  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że osoby 
były zgłoszone na liście do wynajęcia mieszkania socjalnego, rodzina został wytypowana 
przez stowarzyszenie Romów, pieniądze na remont mieszkania w kwocie 30 tys. zł, pochodzą 
ze środków rządowych.  
 
W dyskusji w tym temacie wzięła udział radna Halina Mińczuk oraz przewodnicząca komisji 
Ewa Odulińska informując, że można było przyznać mieszkanie innej rodzinie, nie 
posiadającej zadłużenia. Na mieszkaniu mieszka więcej niż 4 osoby, wiec cześć rodziny 4 
osobową przeniesie się do nowego mieszkania, a pozostała cześć rodziny pozostanie na 
mieszkaniu zadłużonym.   
 
Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał o ilość (w %) rodzin romskich, nie płacących 
regularnie za mieszkanie oraz ile rodzin nie romskich czeka w kolejce o mieszkanie socjalne.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że nie 
posiadają mają takich danych, gdyż jest to niegodne z konstytucją. Rodziny uprawnione do 
skorzystania z wyremontowanego mieszkania, zostały wytypowane przez stowarzyszenie 
romskie. Osoby widniały na liście osób uprawnionych do wynajęcia mieszkania socjalnego. 
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Gmina realizuje program rządowy, ponieważ ma taką możliwość, a każde wyremontowane 
mieszkanie jest bardzo cenne dla zasobów gminnych.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie ww. wniosek.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek nr 
PMS.7142.1.31.2019). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
PRZECIW (3) 
Hanna Białas, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 4 głosów ,,za”, 3 głosy ,,przeciw”, 1 głos 
,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 
 
 
 
 
Ad 8. 
Informacja o zawartych umowach najmu lokali na czas nieoznaczony, umowach 
przedwstępnych i umowach najmu lokali socjalnych oraz o dokonanych zmianach  
w pierwszym półroczu 2019 r. (zgodnie z zapisami § 20 i § 21 Uchwały Nr XXXIII/281/16 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 sierpnia 2016 roku w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle) (informacja 
stanowi załącznik do protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. dokument został przesłany 
radnym na pocztę elektroniczną, poprosiła o pytania do informacji, wobec braku pytań, 
poinformowała, że komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. informację.  
 
Ad 9. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zgłosiła wniosek (nr 1) w sprawie: 
zmiany zapisu w uchwale nr XXXIII/281/16 z dnia 31.08.2016 r. dotyczącej zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy  
Kędzierzyn-Koźle.  
Wnioskuje o zmianę w zapisie ww. uchwały w dziale 11 Zasady i kryteria wynajmowania 
lokali, których najem związany jest ze stosunkiem pracy §  24.  5) polegające na 
wykreśleniu części treści, aktualna treść zapisu: lokale służbowe o powierzchni użytkowej 
przekraczającej 80 m2 mogą być wynajęte wyłącznie osobom prowadzącym wieloosobowe 
gospodarstwa domowe, których dochody w przeliczeniu na jednego członka gospodarstwa 
wynoszą co najmniej dwukrotność kwoty określonej w § 5 ust. 1 lit. b. 
Wnioskowana treść: lokale służbowe o powierzchni użytkowej przekraczającej 80 m2 
mogą być wynajęte osobom prowadzącym wieloosobowe gospodarstwa domowe. 
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Komisja jednogłośnie (8 głosów ,,za”)  poparła wniosek. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że termin 
komisji zostaje ustalony na 16 grudnia 2019 r. lecz może ulec zmianie.  
 
Ad 10.  
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 16:42 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw 
Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
 
 
            
     PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

       Ewa Odulińska (-) 

Protokołowała  
A. Dworaczek 
 


